
Bericht vanuit school in nieuwsbrief mei 2024

Vragen haalbaarheidsonderzoek locatie nieuwbouw

Ik heb van een aantal ouders wat vragen ontvangen met betrekking tot het

haalbaarheidsonderzoek voor onze nieuwbouw. Op een aantal vragen kan ik al

antwoord geven. Graag beantwoord ik deze vragen, naast persoonlijk, ook in deze

nieuwsbrief zodat u allemaal zo volledig mogelijk op de hoogte bent.

-De informatieverstrekking met betrekking tot de locatie van de nieuwbouw lijkt

wat summier, hoe komt dat?

Ik kan me voorstellen dat de informatie wat summier overkomt, dit gevoel heb ik

soms ook. Ik deel steeds de laatste informatie die ik heb ontvangen vanuit de

gemeente/ ons bestuur. De spreekwoordelijke “bal” ligt nu bij de gemeente. Zij

zijn echter zelf nog veel zaken aan het uitzoeken bijvoorbeeld wie het

haalbaarheidsonderzoek gaat uitvoeren. Half mei heb ik weer een afspraak met de

gemeente, hierna kan ik hopelijk weer een nieuwe update geven hoe het proces

verder zal gaan verlopen.

-De Hobbendonken staan genoemd voor de eerste termijn van 2024 – 2027. Wat

houdt dat concreet in?

Dit houdt in dat wij één van de twee scholen zijn waar de gemeente als eerste een

besluit over moet nemen met betrekking tot locatie + nieuwbouw. In deze periode

moet besloten worden waar ons nieuwe gebouw geplaatst gaat worden. Dit kan

zijn op onze huidige locatie of op een andere locatie tussen de Schijndelseweg en

de Dommel in. Vanuit de gemeente is de locatie achter het zwembad genoemd.

Deze locaties worden meegenomen in het haalbaarheidsonderzoek. Ik verwacht

dat eind 2024 onze nieuwe locatie bekend zal zijn, het blijft echter altijd

afwachten of dit vanuit de gemeente haalbaar is.

-Komt er eventueel een fusie met een andere school op de locatie “achter het

zwembad”/ Gaan we met een andere school in 1 gebouw?

Nee, wij blijven als school een zelfstandige school en gaan niet met een andere

school in één gebouw. Het is wel zo dat er een landelijk streven is om in plaats van

enkel een basisschool een kindcentrum te bouwen; dat wil zeggen school en

opvang onder 1 dak. Hier staan wij positief tegenover. Op dit moment missen wij

het erg dat wij geen kinderopvang aan kunnen bieden in ons huidige schoolgebouw.

Gelukkig hebben we nu wel BSO op school.

-Is het de verwachting/ wens om groter te worden qua leerlingaantal?

Nee, wij kunnen nu 200-225 leerlingen ontvangen en dat willen we zo houden. We

willen niet groter worden, het gebouw zal ook gebouwd worden op dit

leerlingaantal.



-De Schijndelseweg is een erg drukke weg om over te steken, hoe wordt daarmee

omgegaan?

Deze vraag zal zeker mee worden genomen in het haalbaarheidsonderzoek, er

moet een veilige oversteek komen/ zijn voor onze leerlingen en ouders.

Mocht u naar aanleiding van deze nieuwsbrief of wellicht al eerder vragen hebben

die van belang kunnen zijn voor het haalbaarheidsonderzoek, mail ze dan naar mij.

Ik koppel de vragen/ opmerkingen vanuit het team, de MR en u als ouder tot 1

bestand en deel deze met de gemeente. Hoeveel

vragen we aan mogen leveren voor het

haalbaarheidsonderzoek weet ik nog niet, ik kan

hierdoor niet beloven dat elke gemailde vraag

wordt meegenomen in het

haalbaarheidsonderzoek. Uiteraard zal gekeken

worden welke vragen meermaals terugkomen, die

zal ik eerst delen met de gemeente/ de

uitvoerder van het haalbaarheidsonderzoek.


